
PROTOKOLL FRA  UNGDOMSRÅDSMØTE 23.01.2012  
 
Tilstede:  
Anders Melhus (leder) 
Teodor Bruu (nestleder) 
Helene Wiese 
Hamzah Sajid 
Håkon Oppedal 
Aksel Kolstad 
 
Fra administrasjonen:  
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
Jeannette Wold ( sekretær )  
 
Forfall: 
Moizza Hussain 
Fabian Dietrichson   
 
 
SAKER: 
 
01/12 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader. 
 
02/12 BESØK FRA BUK-KOMITEEN- forslag til presang-depot- rusundersøkelsen 
 Jane Steenbuch informerte om bakgrunn for opprettelse av BUK-komiteen 

Uteteamet er bevilget midler fra BU over budsjett 2012 til en akuttkasse, slik at de på 
en enkel måte kan gi støtte til ungdom der dette anses å være en hjelp i teamets arbeid.  
Det foreslås at et ev. presangdepot skal dekkes av denne akuttkassen. Det ble også 
foreslått å henvende seg til handelsstanden, og høre om vi kan få noe derfra. Jane 
utformer et brev, som hun og Anders sender til utvalgte butikker 
 
Hva gjør vi i kjølvannet av rusundersøkelsen? 
Ungdommen er usikre på om lukket facebook- side for foreldre er effektfullt. 
Det må bygges tillit mellom ungdom og foresatte. Foreldrene må være gode forbilder, 
dvs. ikke kjøpe/servere alkohol til mindreårige. Dette gjøres i for mange tilfeller. 
Positivt med foredrag for elever og foresatte 
 
  

03/12 UNGDOMSRÅDSGENSERE- STATUS 
Helen viste utkast til gensere. Det er mye utsolgte farger. Helen sjekker når det 
kommer inn mer, og gir beskjed, slik at farge kan bestemmes på mail/facebook. 
Vi bestiller 5, stk medium, 10 stk large og 10 stk. x-large 

  
04/12 UBM-FORSLAG TIL SAKER 
 SUR`s forslag til saker: Utbygging av sentrumstunell 
        Endring av skolevalgsordningen 

Dersom noen har saker de kommer på bør tas opp, send på mail, så alle kan være med 
å vurdere.  



Aksel skal være med som representant fra elevrådet, så dersom noen flere fra rådet har 
lyst til å bli med, har vi en ledig plass. Meld fra til Jeannette. 

  
05/12 BYDELSUTVALGETS BUDSJETTVEDTAK 2012  

Jeannette leste vedtaket. Ungdomsrådet ser positivt på at ungdomstiltakene er tildelt 
midler utenom tildelt budsjett 

  
  

06/11 ORIENTERINGSSAKER 
• SUR-møtet 09.01 var mest snakk om UBM 

 
07/12 BU SAKER OG PROTOKOLL 
 Jeannette informerte om aktuelle saker på BU-kartet. 
 Rullering av kommunedelplan 13-16 
 
 
08/12 AKERSPOSTEN 

Teodor skriver innlegg om ungdom og idrett og viktigheten av gode og mange nok 
idrettsanlegg 

 
09/12 INFORMASJON TIL SUR 
 Ny BUK-komite  
  
 
10/12 EVENTUELT 

• Ønske om å endre dato for februarmøtet, da det kræsjer med SUR-møtet. Det 
går ikke, da det er kort periode mellom januar og februar møtene 

• Fått forespørsel fra BURO om tilbakemelding på 1,5 mill-potten. Kun 
generelle spørsmål om fordeling, utlysning osv. Jeannette svarer på denne 

. 
  

 
 
 
  

Møtet ble avsluttet  19.45 
 
 
 
Anders Melhus       Jeannette Wold 
leder                    sekretær   
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